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Utskrift er foretatt den  24.01.13  

 

MERKNADER: 

 

Befaring Sulitjelma skole. 

 

Orientering fra rådmannen: 

 3-deling i samhandlingsområder 

o Helse/pleie: Ole Reidar Sollund 

o Oppvekst: Arve Rolandsen 

o Kommunalteknisk: Frank Bernhardsen 

o Ass.rådmann: Frank Bernhardsen 

o Mer permanent ordning til sommeren 



o Viktig: Økonomistyring 

 Ledersamling 17. – 18. januar 

o Stort engasjement fra alle lederne i Fauske 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagsorden: 

 To ekstra referat. 

 En ekstra sak. 

 Jørn Stene (FL): 

1.  Ber om orientering status Sagatun. 

2.  Ber om orientering status legekontor i Sulitjelma. 

3.  Ber om orientering brannstasjonen i Valnesfjord. 

 Besparelse notat fra mannskapet 

 ROS-analyse. Burde vært lagt fram i driftsutvalget 

4.  Henvendelse fra eldre personer. Fotpleier finnes ikke lenger. Tjenesten bruker å 

komme hjem. Tjenesten er borte. Ber om orientering. 

5.  Diskutere om administrasjonen skal utarbeide serviceerklæringer for hver tjeneste. 

6.  Har administrasjonen kontroll på orienteringssaker til driftsutvalget? 

7. Ønske: Befaring sykehjemmet - dobbeltrom 

 Bernt Gøran Lund (AP): 

1.  Sagatun – Fremdriftsplan? 

2.  Status legedag i Sulitjelma? 

3. Er hjertestart i Sulitjelma på plass? 

 Hilde Dybwad (AP): 

Ber om en sak hvor det legges fram et årshjul over hvilke rapporter som driftsutvalget 

skal ha og når: 

o Rapport brukerkontor 

o Rapport barnevern 

o Spesialundervisning 

o Utvikling mobbesaker 

 Eirik Barstrand (AP): 

Ber om at skoleskyss Medås kommer sammen i orientering sak ang. skoleskyss 

Vassryggen og Kvitblik. 

 Marit Stemland (FRP): 

o Ber om orientering brannstasjon Valnesfjord 

o Ber om orientering dobbeltrom 

o Ber om orientering avlastning pårørende 

 Åshild Uhre (V): 

Boligmangel i Fauske for personer som ikke får lån. 

 Hvor mange kommunale boliger har vi? 

 Er det fortgang i planer? 

 Er det noen boliger i samarbeid med ISBBL som planlegges? 

 

Svar på spørsmål: 

Kommunalsjef svarte. 

Jørn Stene: 

Pkt. 1. Det er kommet en rapport fra Rambøll, men fagvurderingene er ikke kommet. Dette 

må mottas før vi kan forstå grunnboringen. Rådmannen vil komme med en helhetlig sak til 

politisk behandling. Grunnen er kritisk.  

Pkt. 2. Det er krav hvordan et legekontor kan være. 



Pkt. 3. Har ikke sett tilbudet fra mannskapet. Flott responstid fra Valnesfjord. ROS-analyse 

sier at det er tilstrekkelig dekke fra Fauske som følge av tunnelen. Driftsutvalget kan få ROS-

analysen. 

Pkt. 4. Fotpleier. Skal gi tilbakemelding. 

Pkt. 5. Serviceerklæringer. Må se på dette – Hvor omfattende skal de være? 

Bernt Gøran Lund: 

Hjertestarter. Er tidligere sagt at den skal plasseres på brannstasjonen. 

Hilde Dybwad:  

Lurt å få en rytme med årshjul. God ide. Må se på måte og når. 

Eirik Barstrand:  

Kommunalsjef Arve Rolandsen svarte. Skoleskyss – Vassryggen/Kvitblik: Fylkeskommunen 

er tjenesteleverandør på ruta. Har prøvd å få til endringer, men ikke vunnet fram. 

Medås: Er utfordrende. 5 – 6 elever- Må velge å gå mot E6 eller kryss mot Tverå grendehus. 

Har sendt henvendelse til fylkeskommunen og bedt om at buss kjører over Medås. Dette er 

ikke godtatt grunnet vanskelig logistikk på bussruta og veiens beskaffenhet. Elevene må gå 30 

meter på E6s veiskulder bort til busslomma. Det er en 1. klassing som har krav på skyss 

grunnet farlig skolevei. Må sjekke hvem som er veimyndighet på vei mot Tverå grendehus for 

eventuelt redusering av hastighet. 

Marit Stemland:  

Sak avlastning pårørende er under arbeid. 

Åshild Uhre:  

Dette kan tas opp som et større tema. Tar med innspill. 

 

 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Inhabilitet: 

Bernt Gøran Lund sak 3/13. 

 

Bernt Gøran Lund ble innvilget permisjon fra og med sak 3/13 grunnet begravelse. 

 

 

 

 

 

 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

001/13 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/13 REFERATSAKER I PERIODEN 

003/13 SULITJELMA SKOLE - FRAMDRIFT 

004/13 OPPRETTELSE AV LEGEHJEMMEL I KOMBINASJON MED 

KOMMUNEOVERLEGESTILLING 

005/13 REVISJON AV KULTURSTØTTEREGLEMENTET 

006/13 SAMARBEIDSAVTALE MELLOM FAUSKE KOMMUNE OG FAUSKE 

IDRETTSRÅD 

007/13 KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER 2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



001/13: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 11/2012 godkjennes. 

 

 

DRIF-001/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

002/13: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

DRIF-002/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Innstillingen vedtas med slikt tillegg til rapport fra brukerkontoret: 

Fauske kommune har ikke som målsetning at langtidsavdeling ved sykehjemmet skal 

driftes med dobbeltrom. Tvert i mot er målsetningen å tilby enkeltrom. I den 

forbindelse vises det til Forskrift for sykehjem og boform for heldøgns omsorg og 

pleie. Kap. 1 V. Om beboernes rettigheter § 4-1 andre avsnitt: Sitat; 

Sengerommene skal som hovedregel være enerom. Det kan innredes to-sengsrom for 

ektefeller og andre som ønsker å bo sammen. Sengerommene skal ha en størrelse og 

utforming som forenkler stellet av sengeliggende pasienter. Sitat slutt.  

Videre står det i § 4-3. sitat, Beboerne skal kunne medbringe egne møbler og private 

gjenstander ved permanent opphold, sitat slutt. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

FL’s forslag ble forkastet med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

003/13: SULITJELMA SKOLE - FRAMDRIFT  
 

INNSTILLING : 
 

1. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene. 

2. Barnehagen flyttes inn i skolen. 

3. Kommunestyret ber rådmannen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres 

innenfor rammen av prosjektet. 

 



 

DRIF-003/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Jørn Stene (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag: 

1. Saken utsettes til neste møte i driftsutvalg. 

 

2. Det forutsettes at lov om grunnskolen (opplæringslova) følges når det gjelder hvem 

som skal uttale seg i en slik sak. Det vises her til § 11-1. Samarbeidsutval, § 11-1 a. 

Skolemiljøutval, § 11-2. Elevråd. Videre vises det til lov om barnehager, § 4. 

Foreldreråd og samarbeidsutvalg. Det forutsettes videre at arbeidstakerorganisasjoner 

uttaler seg, samt at nærmiljøutvalget i Sulitjelma får uttale seg. 

 

3. Når saken fremmes på nytt, så skal det konkret vises hvordan man både innvendig 

og utvendig har tenkt gjennomført rådmannens planer om samlokalisering av skole og 

barnehage. 

 

4. Inntil noe annet er politisk vedtatt, så fortsetter utbygging av Sulitjelma skole i tråd 

med kommunestyrets vedtak i sak 075/12. 

 

FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 6 mot 2 stemmer. 

 

 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo nytt pkt. 2 og 4: 

2. Det startes en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barnehagen i skolens 

lokaliteter. 

4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013. 

 

 

Innstillingen pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 

AP’s forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingen pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 

AP’s forslag pkt. 4 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene. 

2. Det startes en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barnehagen i skolens 

lokaler. 

3. Kommunestyret ber rådmannen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres 

innenfor rammen av prosjektet. 

4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013. 

 

 

004/13: OPPRETTELSE AV LEGEHJEMMEL I KOMBINASJON MED 

KOMMUNEOVERLEGESTILLING  
 

INNSTILLING : 
 

1. Det opprettes 50 % fastlegehjemmel. 

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av 

refusjoner og egenandeler. 

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjemmel. 



4. Stillingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stilling i kombinasjon med 50 % 

stilling som fastlege. 

 

 

DRIF-004/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Det opprettes 50 % fastlegehjemmel. 

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av 

refusjoner og egenandeler. 

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjemmel. 

4. Stillingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stilling i kombinasjon med 50 

% stilling som fastlege. 

 

 

005/13: REVISJON AV KULTURSTØTTEREGLEMENTET  
 

INNSTILLING : 
 

1)  «Kulturstøttereglement for Fauske kommune» (vedlegg 3) vedtas.  Ordningene 

iverksettes umiddelbart. 

 

 

DRIF-005/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Anne Grethe Lund (AP) foreslo: 

1. Kulturstøtten for 2013 deles ut i hht gjeldende retningslinjer. 

 

2. Saken returneres rådmannen, som bes utrede følgende tilleggsmomenter i saken: 

a. Vurdere om sertifisering som «rent idrettslag» kan stilles som krav til idrettslag 

for å få tilskudd. 

b. Vurdere om grunntilskudd til kor/korps/friluftsliv/allmenne 

kulturorganisasjoner kun skal tildeles aktiviteter knyttet til barn og unge under 

18 år. 

c. Se på en modell for grunntilskudd der grunnbeløp og beløp pr medlem 

avhenger av det totale beløpet som er avsatt i budsjettet, og at det er 

forholdstall som tildeling. 

d. Vurdere om kun hovedlaget i et idrettslag/forening skal kunne søke 

grunntilskudd, eller om undergrupper skal kunne søke selvstendig. 

e. Vurdere om kor/korps/idrett/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoners kan 

behandles likt ved tildeling av grunntilskudd. 

f. Beholde om § om tilskudd til særskilte tiltak. Vurdere om en fast % av den 

totale potten til kulturstøtte holdes av til slike søknader. Egne søknader som 

behandles i driftsutvalget. 

g. Vurdere konsekvenser av å fjerne § 13 og 14. 

 

3. Saken tas opp til endelig behandling senest i driftsutvalgets junimøte. 

 



 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

1. Kulturstøtten for 2013 deles ut i hht gjeldende retningslinjer. 

 

2. Saken returneres rådmannen, som bes utrede følgende tilleggsmomenter i saken: 

a. Vurdere om sertifisering som «rent idrettslag» kan stilles som krav til idrettslag 

for å få tilskudd. 

b. Vurdere om grunntilskudd til kor/korps/friluftsliv/allmenne 

kulturorganisasjoner kun skal tildeles aktiviteter knyttet til barn og unge under 

18 år. 

c. Se på en modell for grunntilskudd der grunnbeløp og beløp pr medlem 

avhenger av det totale beløpet som er avsatt i budsjettet, og at det er 

forholdstall som tildeling. 

d. Vurdere om kun hovedlaget i et idrettslag/forening skal kunne søke 

grunntilskudd, eller om undergrupper skal kunne søke selvstendig. 

e. Vurdere om kor/korps/idrett/friluftsliv/allmenne kulturorganisasjoners kan 

behandles likt ved tildeling av grunntilskudd. 

f. Beholde om § om tilskudd til særskilte tiltak. Vurdere om en fast % av den 

totale potten til kulturstøtte holdes av til slike søknader. Egne søknader som 

behandles i driftsutvalget. 

g. Vurdere konsekvenser av å fjerne § 13 og 14. 

 

3. Saken tas opp til endelig behandling senest i driftsutvalgets junimøte. 

 

 

006/13: SAMARBEIDSAVTALE MELLOM FAUSKE KOMMUNE OG FAUSKE 

IDRETTSRÅD  
 

INNSTILLING : 
 

Driftsutvalget godkjenner Samarbeidsavtalen slik den er fremlagt. Ordfører underskriver 

avtalen på vegne av Fauske kommune. 

 

 

DRIF-006/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget godkjenner Samarbeidsavtalen slik den er fremlagt. Ordfører 

underskriver avtalen på vegne av Fauske kommune. 

 

 

007/13: KOMMUNAL PLAN FOR IDRETT, FYSISK AKTIVITET OG 

FRILUFTSLIV- PLANENS ANLEGGSDEL - PRIORITERING AV 

SPILLEMIDDELSØKNADER 2013  
 

INNSTILLING : 



 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2013 som vurdert i 

saksutredningen. 

 

 

DRIF-007/13 VEDTAK-  23.01.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget vedtar prioritering spillemiddelsøknader Fauske Kommune 2013 som 

vurdert i saksutredningen. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


